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Από το υπ’ αριθ. 22/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 443/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός ανωτάτου ύψους τεχνικού 
προγράμματος των Τοπικών Συμβουλίων 
που χρηματοδοτείται από τη Σ.Α.Τ.Α. 

 
       Σήμερα 13 Σεπτεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Κουμαριάς, στην ταβέρνα «Ο Διαμαντής»,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 9-9-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε. Λευκοπούλου  
3. Μ. Γαβρίδης    
4. Κ. Πουλασουχίδης    
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1)  Κατά  τη  συζήτηση  της  προ    ημερησίας  
14. Σ. Γεωργιάδης διάταξης  προσήλθαν  οι  κ.κ. Α. Κεσίδης, Σ. Παναγιωτίδης,  
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης. 
16. Π. Πιτούλιας 2) Κατά    τη    συζήτηση   της  υπ’  αριθ. 443/99  απόφασης 
17. Α. Κεσίδης αποχώρησε  ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
18. M. Σουμελίδης 3) Κατά    τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 444/99  απόφασης 
19. Α. Ταραλάς αποχώρησε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης. 
20. Χ.  Σκουμπόπουλος  
21. Χ. Γεωργιάδης  
22. Β. Γιαννουλάκης  
23. Σ.  Παναγιωτίδης  
24. Λ. Τσαβδαρίδης  
25. Θ.  Σιδηρόπουλος  
26. Ε. Σοφιανίδης  
27. Ι. Ακριβόπουλος  
28. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
29. Ε. Κουκουρδής  
30. Γ. Μανακούλης  
31. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που 
έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 του Ν.2539/97 
και του Κανονισμού  Συγκρότησης και Λειτουργίας Τοπικών Συμβουλίων, τα Τοπικά 
Συμβούλια είναι αρμόδια για την σύνταξη σχεδίου ετήσιου προϋπολογισμού και 
Τεχνικού  Προγράμματος του Δημοτικού Διαμερίσματος του οποίου οι δαπάνες δεν 
επιτρέπεται να υπερβαίνουν το σύνολο των πόρων του, που είναι το άθροισμα των 
εσόδων που προέρχονται από την εκμετάλλευση της  περιουσίας που ανήκει στο 
Δημοτικό Διαμέρισμα καθώς και το χρηματικό ποσό με το οποίο χρηματοδοτείται 
κάθε Δημοτικό  Διαμέρισμα από τον προϋπολογισμό του Δήμου. Το Δημοτικό 
Συμβούλιο  με απόφασή του που λαμβάνεται μέχρι 30 Σεπτεμβρίου καθορίζει το 
ποσό με το οποίο θα χρηματοδοτηθεί κάθε Δημοτικό Διαμέρισμα. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει  σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος :Σε συνεργασία με τον αρμόδιο αντιδήμαρχο και συνεκτιμώντας 
τις προτάσεις που έχουν υποβάλλει όλα τα Τ.Σ. στην αρχή του χρόνου, για τα έργα τα 
οποία θα ήθελαν να εκτελέσουν αυτή την τετραετία στα διοικητικά τους όρια και τις 
κατανομές που κάναμε από τα υπόλοιπα προγράμματα με αποφάσεις του Δ.Σ., 
εισηγούμαι η κατανομή χρηματοδότησης για  την επόμενη χρονιά και το αντίστοιχο 
τεχνικό πρόγραμμα, κάθε Τ.Σ. να έχει ως εξής: 

1)Δ.Δ. Αγ. Βαρβάρας 25 εκατομ. 
2)Δ.Δ. Άμμου 4 εκατομ. 
3)Ασωμάτων 10 εκατομ. 
4)Γεωργιανών 15 εκατομ. 
5)Καστανιάς 12 εκατομ. και 4 εκατομ. για τη Ν. Σάντα. 
6)Κουμαριάς 8 εκατομ. και 5 εκατομ. για το Ξηρολίβαδο. 
7)Ράχης 13 εκατομ. 
8)Σέλι 16 εκατομ. 
9)Τριπόταμος 13 εκατομ. 
Όλο το σύνολο είναι 125 εκατομ. και αποτελεί το 37 % της ΣΑΤΑ και του 

τεχνικού προγράμματος της νέας χρονιάς. 
Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; 
Σκουμπόπουλος :Για τα Δ.Δ. θα γίνει κατανομή μόνο από τη ΣΑΤΑ ή και 

από άλλα έσοδα του Δήμου; 
Τσαμήτρου:Υπάρχει οικισμός που ν' ανήκει σε κάποιο Δ.Δ. και να μην έχει 

ούτε έναν ψηφοφόρο και κατά συνέπεια ούτε εκπρόσωπο του Τ.Σ; 
Κουρουζίδης :Με ποια κριτήρια έγινε η  κατανομή; 
Κουκουρδής :Στην  κατανομή των Τ.Σ. λάβατε υπόψη τα κριτήρια του  

πληθυσμού κλπ. όπως εισηγηθήκατε στα Σ.Σ.; 
Χαμαλής :Η κατανομή έγινε βάση προτάσεων των Δ.Δ. ή βάσει των δικών 

σας κριτηρίων; 
Κεσίδης :Πως έγινε η εκτίμηση των αναγκών του κάθε Δ.Δ; Νομίζω ότι 

έγινε χωρίς τη συμμετοχή των Τ.Σ. ή τουλάχιστον του προέδρου του Τ.Σ. 
Δήμαρχος :1)Από τα έσοδα του Δήμου θα καλυφθούν οι λειτουργικές 

ανάγκες των Τ.Σ. και όχι το τεχνικό πρόγραμμα. 
2)Τα κριτήρια με τα οποία έγινε η κατανομή είναι: α)Το σύνολο των 

προτάσεων των έργων που έκανε κάθε Δ.Δ. στην αρχή  του χρόνου για τα έργα της 
επόμενης τετραετίας. β)Η ένταξη μιας σειράς έργων στο ΕΠΤΑ και μάλιστα στην 



αμέσως επόμενη φάση του ΕΠΤΑ. γ)Τα ίδια έσοδα που έχουν η κάθε μία από τις 
πρώην κοινότητες. δ)Αν υπάρχει ένας ή περισσότεροι οικισμοί. 

Η βάση είναι περίπου τα 13 εκατομ. για τον μέσο όρο των  Τ.Σ. εκτός από το 
Δ.Δ. της Άμμου. Γιατί είναι πολύ μικρό και οι ανάγκες του είναι κυρίως στο δίκτυο 
ύδρευσης-αποχέτευσης που θα μπει στο  πρόγραμμα. Τα υπόλοιπα είναι αναπλάσεις ή 
διαμορφώσεις 2-3 χώρων. Κάθε χρόνο βάζουμε ένα πράγμα στο τεχνικό πρόγραμμα 
και το ολοκληρώνουμε. 

Στη Ράχη στην αμέσως  επόμενη φάση του ΕΠΤΑ μπήκαν 40 εκατομ. για 
την ολοκλήρωση του πολιτιστικού κέντρου και 40 περίπου εκατομ. για τη 
διαμόρφωση της οδοποιίας. 

Ενώ άλλα Δ.Δ. π.χ. η Κουμαριά έχουν πρόταση για το ΕΠΤΑ μόλις 20 
εκατομ. Τα 80 με τα 20  κάπου πρέπει  να ισοσκελίζονται. 

Στην Κουμαριά 8+5=13 εκατ. άρα είναι στον ίδιο παρονομαστή. 12+4= 16 
εκατ. για την Καστανιά, επειδή είναι 2 οικισμοί αλλά και γιατί αντιμετωπίζουμε  ένα 
πολύ συγκεκριμένο έργο ύδρευσης που  πρέπει να το αντιμετωπίσουμε πριν από την 
ολοκλήρωση του έργου. 

Στην Παναγία Σουμελά, κατά τις ημέρες κυρίως του Δεκαπενταυγούστου, 
έρχονται πολλές χιλιάδες επισκέπτες και οι απαιτήσεις για νερό δεν  επαρκούν για να 
καλύψουν τον κόσμο και το χωριό. Επιβάλλεται να κάνουμε άμεσα ένα έργο 6 
εκατομ. Αυτός είναι ο λόγος που εκεί το 13 γίνεται 16.  

Στους Γεωργιανούς είναι 15 εκατομ. γιατί είναι το χωριό που έχει τα  
περισσότερα προβλήματα. Είναι  πραγματικά οι  Γεωργιανοί, σε όλα τα επίπεδα. 
Είναι το  ελάχιστο που μπορούμε να κάνουμε γι αυτή την Κοινότητα. 

Για τα Ασώματα  10 εκατομ. γιατί μέσα από μία  σύμβαση, πέρα από αυτά 
που μπαίνουν στο ΕΠΤΑ, θα λυθεί το βασικό ζήτημα που είναι η κατασκευή του 
καινούργιου Δημοτικού καταστήματος  που θα στεγάσει σε ιδιόκτητο  κτίριο το Τ.Σ, 
το ιατρείο και τον μορφωτικό σύλλογο. 

Στην Αγ. Βαρβάρα 25 εκατομ. γιατί και η ίδια έχει σημαντικό αριθμό ιδίων 
εσόδων από την  αμμοληψία. 

Στο Σέλι δόθηκαν 16 εκατομ. γιατί ξέρουμε ότι δεν είναι απλά  μία 
Κοινότητα, έχει έναν μεγάλο αριθμό κατοίκων έστω και αν δεν είναι μόνιμοι όλο το 
χρόνο. Υπάρχει ένα χιονοδρομικό κέντρο και είναι ένα σημαντικό στοιχείο αυτό. 
Μακάρι να είχαμε τη δυνατότητα να δίναμε μεγαλύτερο  ποσό για το Σέλι γιατί 
αποτελεί  έναν από τους πόλους έλξης μέσα στο Δήμο μας. 

Μ' αυτά τα κριτήρια και μ' αυτές τις πραγματικές ανάγκες όπως 
διατυπώθηκαν έγινε η κατανομή. Και ότι  θα μπει στην επόμενη φάση του ΕΠΤΑ θα 
πρέπει να το συνυπολογίσουμε. 

3)Κα Τσαμήτρου δε νομίζω να τ' ανακαλύψατε τώρα. Ο οικισμός χωρίς 
κατοίκους είναι ο Προφήτης Ηλίας. Δεν κατέβηκε ούτε  ένας συνδυασμός στον 
οικισμό αυτόν. Είναι καταγεγραμμένος όμως από τη στατιστική υπηρεσία και 
περιλαμβάνεται στον ίδιο τον νόμο. 

Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος :Αρέσκεται ο κ. Δήμαρχος, κατά τη γνώμη μου, να 

προσβάλλει τους συνομιλητές του αν τον φέρνουν σε δύσκολη θέση. 
Είπε στο προηγούμενο θέμα ότι τόσα χρόνια δεν ξέρω την πόλη. Γιατί 

ξεχνάτε κ. Δήμαρχε την Λευκόπετρα; Οι Γεωργιανοί μας είπατε 15 εκατομ., δεν 
αναφερθήκατε καθόλου στη Λευκόπετρα. 

Ξεκάθαρα και σε όλες τις συζητήσεις που κάναμε ως τώρα και αυτό 
αποτελεί και δέσμευση του  συνδυασμού  που εκπροσωπώ, λέμε ότι: Με όποια 
κριτήρια θα παίρνει ο Δήμος χρήματα από το κράτος ή από οπουδήποτε αλλού, με τα 



ίδια κριτήρια οφείλει να τα δίνει. Οι λαϊκές συνελεύσεις  θα γίνουν και θα μας πουν 
τις ανάγκες τους και πόσα έργα πρέπει να γίνουν. 

Τον κανονισμό λειτουργίας των Τ.Σ γιατί δεν τον εφαρμόζετε; Ομιλεί ότι η 
κατανομή θα γίνει με βάση τα έσοδα που έχει κάθε κοινότητα και με βάση τα έσοδα 
που θα έχει από την εκμετάλλευση της περιουσίας της. 

Είχα πει τότε ότι θέλετε να μετατρέψετε τα Δ.Δ σε Σ.Σ. Έρχονται χαλεπές 
μέρες. Τα Σ.Σ ήδη πάνε για κατάργηση αφού τους δόθηκαν μόνο 8 εκατομ. Του  
χρόνου θα είναι τα μισά και λιγότερα. Δεν θα μιλήσω για την φορολογία που θα τους 
επιβληθεί. 

Τσαβδαρίδης :Είναι γεγονός ότι σήμερα γινόμαστε μάρτυρες της 
καταστρατήγησης του κανονισμού που εμείς οι ίδιοι ψηφίσαμε. Η χρηματοδότηση 
των Τ.Σ. δεν πρέπει να γίνει μόνο από τη ΣΑΤΑ αλλά και από τα υπόλοιπα έσοδα του 
Δήμου. Συνεπώς αυτά τα νούμερα που αναφέρατε για μένα είναι πλαστά και λιγότερα 
σε ποσοστό. 

Δεν λήφθηκε υπόψη για τον προσδιορισμό των κριτηρίων τα προβλήματα 
που  αντιμετωπίζει το κάθε Δ.Δ ξεχωριστά διότι δεν θα επιδοτούσατε το Δ.Δ 
Γεωργιανών μόνο με 15 εκατομ. με τα τόσα προβλήματα, όπως είπατε, που 
αντιμετωπίζει. 

Νομίζω ότι είμαστε αναρμόδιοι ή λιγότερο αρμόδιοι για ν' αποφασίσουμε 
για το ποσό που θα επιχορηγηθεί σε  κάθε  Δ.Δ γιατί κατ' εξοχήν αρμόδιοι είναι οι 
πρόεδροι των Τ.Σ και τα μέλη τους. Φοβάμαι ότι αποφασίζουμε πριν απ΄ αυτούς που 
θα έπρεπε ν' αποφασίσουν σχετικά. Πιστεύω ότι το θέμα αυτό έπρεπε να έρθει πρώτα 
σαν εισήγηση των Τ.Σ., οι οποίοι θα έκριναν από μόνοι τους ποια είναι τα τεχνικά 
έργα που θα ήθελαν να γίνουν. 

Τσαμήτρου: Θεωρώ και εγώ ότι όλα τα ποσά είναι μικρά και θα 'πρεπε 
οπωσδήποτε ν' αυξηθούν  και ιδιαίτερα για την Κουμαριά και το Ξηρολίβαδο είναι 
πάρα πολύ μικρά. Θέλω να μεταφέρω ένα παράπονο από τον πολιτιστικό σύλλογο 
Ξηρολιβάδου ότι  ενώ έγιναν προτάσεις πέρυσι δεν ελήφθησαν υπόψη και δεν δόθηκε 
κανένα ποσό το χρόνο που πέρασε. Πέρα από το δρόμο και το νερό που τους 
απασχολεί υπάρχουν και πολλά προβλήματα τα οποία πρέπει ν' αντιμετωπιστούν 
όπως τα εξής: 1)Η αποχέτευση, 2) οι  ασφ/σεις μέσα στον οικισμό, 3) η αποπεράτωση 
του πολιτιστικού κέντρου, 4)η αξιοποίηση της λίμνης-μπάρας σε συνδυασμό με τα 
έργα που έγιναν και ήδη έχουν παρατηθεί, 5)διαμόρφωση κάποιας πλατείας που  
υπάρχει κ.ά. 

Κουκουρδής :Ενώ στα Σ.Σ. έγινε ισόποση κατανομή. Γιατί στα Δ.Δ έγινε 
κατανομή με κριτήρια πληθυσμιακά και σύμφωνα με τις ανάγκες, με τα έσοδα ή και 
με όσα ζητήσαμε στο ΕΠΤΑ ή στο τεχνικό πρόγραμμα τον Φεβρουάριο; 

Αν τ' αναλύσουμε , σύμφωνα με τις ανάγκες, δεν ανταποκρίνονται στην  
πραγματικότητα. Νομίζω γίνεται διάκριση. 

Στα Ασώματα, δεν υπήρχε Κοινότητα. Έπρεπε να ληφθεί υπόψη ότι έχει 
περισσότερες ανάγκες. Είπατε ότι υπάρχει μία σύμβαση με την κατασκευάστρια 
εταιρεία της Εγνατίας. Δεν είναι όλο το ποσό των 5 εκατομ. αλλά 1 εκατομ. το χρόνο. 

Ως προς τα έσοδα, η Άμμος παίρνει 4 εκατομ. και οι Βαρβάρες 25 εκατομ. 
Έσοδα δεν έχει η Άμμος  από την αμμοληψία που είπατε; Στο ΕΠΤΑ ζητήσαμε τόσα 
πράγματα. Νομίζω ότι για το ΕΠΤΑ μερικά Δ.Δ έχουν αδικηθεί και ότι τα ίδια Δ.Δ 
πάλι αδικούνται. Με κάποιο άλλο λόγο νομίζω ότι γίνεται η διάκριση αυτή. 

Σουμελίδης :Είμαστε το Δ.Δ με τους περισσότερους οικισμούς. Στον 
Τριπόταμο υπάρχουν 3  οικισμοί. Νομίζω ότι το ποσό των 13 εκατομ. που παίρνει  
είναι πάρα πολύ λίγα θα παρακαλούσα το 13 να γίνει τουλάχιστον 16.Μην ξεχνάτε 
ότι στο φετινό τεχνικό πρόγραμμα στο Κάτω Κομνήνιο δεν βάλαμε ούτε μία δραχμή. 



Ποτουρίδης :Έχω την εντύπωση ότι συζητάμε εδώ σήμερα χωρίς να 
γνωρίζουμε τα θέματα. Η λειτουργία ενός Δ.Δ δεν είναι μόνο τεχνικό πρόγραμμα  ή 
επιδότηση από τη ΣΑΤΑ. Παρακαλώ ν' αναλογιστείτε όλοι και ποια ήταν φέτος τα 
έξοδα που δαπάνησε ο Δήμος για συντηρήσεις ύδρευσης, για ηλεκτροφωτισμό, για 
συντηρήσεις των οδών και των οδοστρωμάτων και για την καθαριότητα που τ' 
ανταποδοτικά τέλη είναι σε αρνητικό σημείο. 

Τα έργα που γράψαμε στο τεχνικό πρόγραμμα τα υλοποιήσαμε ή όχι; 
Ας γίνει μία σύγκριση με τα προηγούμενα χρόνια γιατί έργα προηγουμένων 

ετών γράφονταν στους προϋπολογισμούς και δεν εκτελούνταν ή δεν έφθαναν ποτέ 
στις κοινότητες. 

Ως αντιδήμαρχος τεχνικού προγράμματος σας διαβεβαιώνω ότι το τεχνικό 
πρόγραμμα όλων των Δ.Δ βρίσκεται στην ολοκλήρωσή του. Απορροφήθηκαν, σε 
έργα ουσίας και όχι του τύπου, τα περισσότερα κονδύλια. 

Δείτε τα σχολεία της Βέροιας και τα σχολεία των Δ.Δ για να δείτε σε τι 
κατάσταση είναι. Άρχισε ο Δήμος να μπαίνει σε μερικά σχολεία των Ασωμάτων, της 
Ράχης αύριο θα μπούμε και στον Τριπόταμο κλπ. Θα δείτε την ποιοτική διαφορά και 
τότε ελάτε να κρίνετε και να μας κρίνετε. Ο κόσμος είναι ευχαριστημένος από την 
παρουσία του Δήμου. Βέβαια δεν λύσαμε όλα τα προβλήματα και από το καλό που 
προσφέρουμε υπάρχει και το καλύτερο. Στόχος είναι το 2000 να είναι καλύτερο από 
το 1999. 

Αγαθαγγελίδης :Αναρωτιέμαι μετά τη συζήτηση που εξελίχθηκε αν είμαστε 
από άλλο κόσμο ο καθένας μας. Όλοι σας κινήστε κάθε μέρα σ' αυτή την πόλη. Δεν 
ξέρω όμως αν όλοι θέλετε να 'χετε τα μάτια ανοιχτά και να βλέπετε. Να βλέπετε την  
κατάσταση με τους δρόμους, τα πεζοδρόμια, όλα αυτά που επικρατούν στις 
κοινότητες που συνενώθηκαν με τον Δήμο και να θυμάστε αυτά που είπατε όλοι πριν 
τις εκλογές. 

Εδώ πρόκειται για μια διαχείριση της φτώχειας που διαφύλαξε και φέτος στο 
Δήμο μας και στο Νομό μας, ο κρατικός προϋπολογισμός. 

Ο Νομάρχης δεν κάθισε ν' ακούσει τα προβλήματα των Τ.Σ. Από τα 270 
εκατομ. που περίμενε πόσα ήρθαν τον Φεβρουάριο; Μόλις 80 εκατομ. 

Πλήρωσε μόλις ένα μέρος απ΄ τις περσινές υποχρεώσεις της Νομαρχίας απ΄ 
τα προεκλογικά έργα που είχαν γίνει. 

Υπάρχουν εδώ μέσα εκπρόσωποι των Τ.Σ. που κλείνουν το στόμα τους, με 
εξαίρεση ίσως κάποιες φωνές. Δεν είναι θέμα ότι παρακαλούμε τα 13 να γίνουν 16 
εκατομ. αλλά είναι θέμα αντίληψης, να συμβιβαστούμε με τη φτώχεια ή όχι. 

Αν αναρωτιούνται κάποιοι γιατί δεν μιλούσα τόσο καιρό είναι γιατί έχει το 
κάθε δικαίωμα κάθε καινούρια δημοτική αρχή να δείξει δείγματα γραφής.Εκλεισε  ο 
κύκλος σχεδόν 1 χρόνο μετά τις εκλογές, τα 'δειξε τα δείγματα κατά τη γνώμη μου. 

Δύο δρόμους έχουμε να διαλέξουμε. Ο 1ος είναι αυτός που είχε υιοθετήσει ο 
κ. Δήμαρχος τα προηγούμενα 4 χρόνια και όπως  φαίνεται και τώρα τραβάει το ίδιο 
μονοπάτι. Τα πάμε καλά με τους από  πάνω αλλά εκείνα που  δικαιούμαστε δεν τα 
ζητάμε ποτέ.  Ο 2ος είναι ο Δήμαρχος να είναι δημοκράτης και να είναι πάντα κοντά 
στον κόσμο. Γιατί αυτός υποφέρει από τις ελλείψεις και μαζί μ΄ αυτό τον κόσμο ν' 
απαντήσουμε με αυτά που δικαιούμαστε. 

Διαλέξτε ποια από τις 2 επιλογές.  Καλά με τους από πάνω ή κόντρα στους 
από πάνω; Καλό είναι το πολιτιστικό κέντρο, αλλά πολύ φοβάμαι ότι για τη μέγιστη 
πλειοψηφία του  λαού της πόλης έχει μεγάλη  αξία να γίνουν μερικά απλά πράγματα 
όπως  η σηματοδότηση στη Σταδίου και στην Πιερίων και να δώσουμε χώρους 
αναψυχής στην πόλη μας. 



Αυτές τις ανάγκες πρέπει να καλύψουμε για να έχουμε μία αναβάθμιση στο 
επίπεδο της ζωής μας. 

Ζούμε στο 2000 και όχι στο 1960 για να μιλάμε αν έχουμε καθαρό νερό ή 
όχι. Αλίμονό μας αν συμβιβαστούμε μ' αυτή την φτωχή λογική. 

Χαμαλής :Έχουν γίνει οι προτάσεις από τα Δ.Δ και έχουν καταγραφεί από 
τις υπηρεσίες και τους αρμόδιους αντιδημάρχους τα προβλήματά τους βάσει των 
οποίων γίνεται η κατανομή αυτή. Θα  ' πρεπε  όμως διαμερίσματα  τα οποία έχουν 
ανάγκη όπως οι Γεωργιανοί και αυτά που μας προβάλλουν τουριστικά να τα 
ενισχύσουμε για να έχουμε ένα καλύτερο μέλλον. 

Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος :Σε προηγούμενες συνεδριάσεις μας  είχα ρωτήσει τον κ. 

Δήμαρχο πως θα γίνει η κατανομή του ΕΠΤΑ. Ο κ. Δήμαρχος τότε μας είπε ότι θα 
γίνει με βάση τις ανάγκες που έχει κάθε χωριό και ότι η πόλη της Βέροιας πρέπει να 
σηκώσει το βάρος. Να μην γίνουν έργα, αλλά να ρίξουμε το βάρος στην ανάπτυξη 
των χωριών. Βλέπετε κύριοι συνάδελφοι με τι χρήματα θα κάνετε την ανάπτυξη των 
χωριών. 

Η σημερινή συνεδρίαση για το θέμα αυτό είναι κορυφαία και πρέπει να 
σταθούμε όλοι στο ύψος μας. Γι αυτό σας παρακαλώ να δεχθείτε την πρότασή μου  
για να είμαστε ξεκάθαροι απέναντι στους οικισμούς, απέναντι στα Δ.Δ. Αλλιώς θα 
μας κατηγορήσουν για υποκριτές. 

Κουκουρδής :Εγώ θα κάνω μία συγκεκριμένη πρόταση. Για το 2000 ν' 
αυξηθεί το ποσό στα 200 εκατ. και η κατανομή μεταξύ των Δ.Δ να μην γίνεται με 
απόκλιση μεγαλύτερη από το 30%. 

Ποτουρίδης :Αυτό που δεν έγινε κατανοητό είναι το μεγάλο έργο ύδρευσης-
αποχέτευσης που μελετάται αυτή τη στιγμή από τη ΔΕΥΑΒ και το οποίο θα δώσει 
λύση στα χωριά. Είμαστε ο μόνος Δήμος που έχει έτοιμη μελέτη να την υποβάλλει 
στην Ευρωπαϊκή  Ένωση. 

Κάποιοι εδώ μέσα εθελοτυφλούν. Ποτέ τα χωριά δεν είχαν τόσα χρήματα. 
Πότε δεν μεταφέρθηκαν πιστώσεις από την πόλη της Βέροιας στους οικισμούς. Το 
30% ανήκει στην πόλη της Βέροιας, είναι  πληθυσμιακό ποσό. Το δικαιούται η 
Βέροια και εμείς το διαθέτουμε στα Δ.Δ χωρίς να τα ξεχωρίζουμε σαν Βέροια ή σαν 
πρώην Κοινότητες. Ας υποδειχθούν προτάσεις εδώ μέσα. Ας δουν την ανάπτυξη της 
πόλης κάποιοι που εθελοτυφλούν. Ας δουν τα μεγάλα έργα που τρέχουν στην πόλη 
και ας ονειρευτούν και ας οραματιστούν και τα χωριά. 

Αγαθαγγελίδης :Είναι προφανές ότι δεν φθάνουν αυτά τα χρήματα. Αν 
υποταχθούμε στη λογική ότι τόσα είναι τα λεφτά και τόσα μπορούμε να κάνουμε, 
πείτε το καθαρά. Μην μας λέτε  όμως μεγάλες κουβέντες για ανάπτυξη. Λύνονται  
προβλήματα που κατά τη γνώμη μου έπρεπε να λυθούν πριν από 30 χρόνια. Θα 
μπορούμε να έχουμε μία  παιδική χαρά ή ένα αθλητικό κέντρο της προκοπής τα 
επόμενα χρόνια; Φοβάμαι πως όχι. Γιατί η Ευρωπαϊκή Ένωση δεν χρηματοδοτεί 
ανάγκες της καθημερινότητας και εκεί πάσχουμε πολύ. Επιδοτεί κάποια 
προγράμματα με προεπιλεγμένους στόχους. Προβληματιστείτε αν οι στόχοι είναι 
παραγωγικοί ή αν έχουν να κάνουν με την καθημερινότητά  μας. Χαιρόμαστε τη ζωή 
μ' αυτή την υποδομή που έχουμε; Εγώ πιστεύω πως όχι. Η δική μας πλευρά λοιπόν 
δεν μπορεί να μπει σε διαδικασία ψηφοφορίας. 

Δήμαρχος :Επειδή μπήκαν μία σειρά από ερωτήματα και θέματα. Νομίζω ότι 
πρέπει λίγο να αποσαφηνίσουμε κάποια ζητήματα. Το ζητούμενο για το αν η Τοπική 
Αυτ/ση είναι αποτελεσματική ή διεκδικητική δεν είναι για να βγει στους δρόμους 
αλλά κρίνεται εκ του αποτελέσματος. Αν με την πολιτική  της (συμπολίτευση και 
αντιπολίτευση) πετυχαίνει τον στόχο της ανάπτυξης αυτό σημαίνει ότι πετύχαμε σαν 



Δ.Σ και σαν Δημοτική Αρχή. Αν αποτυγχάνει στον δρόμο της ανάπτυξης τότε 
πράγματι πρέπει  να κάνουμε κριτική. Μέχρι τώρα κανένας δεν έχει την αίσθηση ότι 
αποτύχαμε στον δρόμο της ανάπτυξης και ούτε η πλειοψηφία του Βεροιώτικου λαού 
έχει τέτοια αντίληψη. Είναι βαριά η κουβέντα που έγινε έστω και γενικά για το αν ο 
Δήμαρχος είναι δημοκράτης. Αν αναφέρθηκε προσωπικά για μένα δεν δέχομαι 
πιστοποιητικά δημοκρατικότητας από κανέναν. Η Βέροια είναι μικρή και μας ξέρουν 
απ΄ την καλή και απ' την ανάποδη. 

Εκείνο που κατάλαβα είναι ότι η αξιωματική αντιπολίτευση βρίσκεται  σε 
πλήρη σύγχυση. Υπάρχει μία τεράστια διάσταση απόψεων. Μέσα σ' αυτά που είπε ο 
κ. Σκουμπόπουλος  και σε όλα αυτά που είπαν οι άλλοι της παράταξης. Ξέρετε τι 
σημαίνει η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για το σημερινό θέμα; Ότι η κατανομή 
έπρεπε να είναι: 1)Κουμαριά 3,8 εκατομ. 2)Βαρβάρες 4,5 εκατομ. 3)Ράχη 4 εκατομ. 
4)Τριπόταμος 4 εκατομ. και 5) Σέλι 4,3 εκατομ. 

Με τα κριτήρια που παίρνει ο Δήμος, αν ακολουθούσαμε την πρόταση του κ. 
Σκουμπόπουλου, έπρεπε να πείτε: "Δήμαρχε μείωσε τα ποσά αυτά" ψάξτε τα θέματα. 
Αυτή είναι η χρηματοδότηση των Τ.Σ; Είναι τριπλάσια, απ΄ ότι έπαιρναν ή 
δικαιούνταν ανάλογα με τον πληθυσμό και με όλα τα κριτήρια που παίρνουμε εμείς 
τη ΣΑΤΑ, ή είναι μετακίνηση πόρων από το κέντρο στην περιφέρεια; Πέστε μου σας 
παρακαλώ όταν το 65%,με βάση αυτή την πρόταση, το καθορίζουν αποκεντρωμένοι 
φορείς και μένει στο Δ.Σ μόλις το 35% δηλ. 120 εκατομ. δρχ., θέλετε να το κάνουμε 
40 εκατομ.; Εσείς τι θα βγείτε και  θα πείτε στους πολίτες της Βέροιας; Τι έχουν από 
το τεχνικό πρόγραμμα στο 2000. 

Υπολογίζουμε ότι απ΄ όλα τα προγράμματα , ύδρευσης-αποχέτευσης, ταμείο 
συνοχής, Γ' ΚΠΣ, ΕΠΤΑ κλπ., εμείς θα πάρουμε περίπου 12 δις. Το τεχνικό 
πρόγραμμα, είναι ακόμα 1 δις σύνολο 13 δις. Ξέρετε τι χρήματα έπρεπε να πάρουν τα 
Δ.Δ με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; Δεν θα έπαιρναν ούτε 1,5 δις. Για ν' 
αντιληφθείτε όταν λέμε ότι υπάρχει πλήρη σύγχυση και διάσταση απόψεων. 

Μπήκε το ερώτημα αν θα καλύψει ο Δήμος από τα ίδια έσοδα. Μα από τα 
ίδια έσοδα του Δήμου δεν καλύπτονται π.χ. η εξυπηρέτηση των δανείων που κάποιες 
κοινότητες κάνανε το 1998 και τώρα θα τρέχουν τα χρεολύσια; Η καθ/τα; Οι 
συντηρήσεις; Αυτά δεν είναι από τα έσοδα του Δήμου; Δεν είναι μεταφορά πόρων 
από το κέντρο προς την περιφέρεια; Ας μου πει ένας πρόεδρος της Κοινότητας κ. 
Κεσίδη  έπαιρνες 4,3 εκ. από την ΣΑΤΑ. Από εκεί δεν καλύπτατε τις δαπάνες; 

Κεσίδης :Η ΣΑΤΑ ήταν 4 εκ. Βέβαια δεν μπορούσαμε με τη ΣΑΤΑ να 
κάνουμε ένα τεχνικό πρόγραμμα των 15-20 εκ. που έκανα  όμως το έκανα γιατί  
υπήρχαν ειδικοί λογαριασμοί στα υπουργεία. Έπαιρνα τις έκτακτες οικονομικές 
ενισχύσεις 5-10 εκ. και εμπλουτιζόταν το τεχνικό πρόγραμμα. Πιστεύεται ότι με τα 4 
εκ. που πήρα έγιναν όλα αυτά στη Ραχιά; 

Χρηματοδοτούν κι άλλα προγράμματα όπως το ΕΠΤΑ. 
Δήμαρχος :Το 1998 πήρατε έκτακτη επιχορήγηση; Όχι, γιατί κόπηκε. Αν 

ήσασταν πρόεδρος κοινότητας το 1999 θα παίρνατε έκτακτη επιχορήγηση; Όχι. 
Κεσίδης :Εμείς θα περιοριστούμε στο  τεχνικό πρόγραμμα με τα 13 εκατομ.  

ή θα έχουμε κι άλλη χρηματοδότηση ; Για τον τοπικό πόρο ο νόμος λεει ότι το 80% 
διατίθεται στο Δ.Δ. Αυτό θα πάει στο Δ.Δ ή θα πάει στον Δήμο; 

Δήμαρχος: Κε Κεσίδη, 1)Σήμερα έγινε η κατανομή της ΣΑΤΑ και ήμουνα 
σαφής ότι αν ακολουθούσαμε την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου θα έπρεπε το 
συνολικό ποσό να είναι 45 εκ. και όχι 125 εκ. 2) Από τους ειδικούς λογαριασμούς 
που εσείς αντλούσατε, άλλοι πρόεδροι δεν αντλούσαν. 

Χρηματοδοτείται εν μέρει, απ' αυτούς τους λογαριασμούς, το ΕΠΤΑ. Στο 
ΕΠΤΑ έχετε κάνει προτάσεις. Νομίζω ότι το σύνολο των έργων κάθε Τ.Σ 



αποφασίστηκε να προταθεί και ετοιμάζονται οι μελέτες. Αυτό αποτελεί τεχνικό 
πρόγραμμα που κάνατε απ' αυτούς τους λογαριασμούς αφορά την αντικατάσταση ή 
την συντήρηση του δικτύου το οποίο δεν είναι μέσα στην ΣΑΤΑ. 

Το ζητούμενο πλέον σε κάθε Τ.Σ και ουσιαστικά στους πολίτες του Τ.Σ είναι 
ότι αυτές οι  παροχές σημαδεύονται από αύξηση της φορολογίας; Από αύξηση των 
τελών; Η όχι; Θα τα πούμε όταν σ' ένα μήνα θα συζητήσουμε για τον προϋπολογισμό. 

Αυτά τα χρήματα δεν μπορούν να πάνε για οδοποιία. Γιατί απ΄ τη στιγμή που 
θα γίνει το δίκτυο ύδρευσης-αποχέτευσης θα έχουμε συνολική αντικατάσταση του 
δικτύου. 

Ο Τριπόταμος έχει πράγματι 3 οικισμούς, όμως για κάθε έναν οικισμό 
έχουμε διαφορετική πρόταση στο ΕΠΤΑ. 

Κ. Κουκουρδή, δεν μπορεί να γίνει αποδεκτή η πρόταση για ν' αυξηθεί από 
τα 125 στα 200 εκ. και η Βέροια να έχει 44 εκατ. για να κάνει τεχνικό πρόγραμμα. 
Δεν είναι σωστό. Είναι άλλο θέμα αν εσείς δεν το δέχεστε και δεν εκτιμάτε ότι είναι 
σωστή η επιχειρηματολογία. Δεν άκουσα κάτι τέτοιο. Προεβλήθη μόνο ότι τ΄ 
Ασώματα  έχουν πολλές ανάγκες. Βεβαίως έχουν και ο Προμηθέας έχει. Δεν πιστεύω 
ότι τ' Ασώματα είναι μεγαλύτερα από τον Προμηθέα. Εκεί έχουν πολύ περισσότερες 
ανάγκες αλλά πάνε με βάση ένα συγκεκριμένο πρόγραμμα  που είναι και 
αντικειμενικό. 

Οι Γεωργιανοί πράγματι είναι το πιο εγκαταλελειμμένο  χωριό. Τα κύρια 
προβλήματά του είναι η ύδρευση που είναι σε άθλια κατάσταση, η αποχέτευση και η 
εσωτερική οδοποιία. Σήμερα δεν μπορείς να βάλεις ένα έργο και να λύσεις αυτό το 
ζήτημα απ΄ τη στιγμή που εκκρεμεί η πρότασή του και η ένταξή του στο 2ο ταμείο 
συνοχής. 

Άρα ότι τεχνικό πρόγραμμα κάνουμε απ΄ εδώ και πέρα  και μέχρι την ένταξη 
αναγκαστικά θεραπεύει άλλες καθημερινές ανάγκες, πάρκα, παιδικές χαρές κλπ. τα 
οποία δεν θα πειραχτούν από το έργο της ύδρευσης και της αποχέτευσης. 

1)Είναι άκρως επικίνδυνη η λογική που λεει: να δεχθούμε να κατανέμονται 
στα Τ.Σ οι πόροι με βάση τα κριτήρια τα οποία μας τα δίνουν και που είναι κυρίως 
πληθυσμός ή έκταση, γιατί τότε θα πάρουν 2-3 φορές λιγότερα απ΄ αυτά που θα 
έχουν πάρει στο τέλος της τετραετίας. 

2)Η πρόταση αυτή αφορά τη ΣΑΤΑ. Είναι απόλυτα ρεαλιστική,  
προσαρμοσμένη στο πρόγραμμα της ΣΑΤΑ και στις ανάγκες των Τ.Σ. 

Παρακαλώ να ψηφιστεί ομόφωνα. 
 Σκουμπόπουλος: Ζητάω τριτομιλία. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να υπάρχει τριτομιλία; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. 
Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. 
Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. 
Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Περαιώθει η συζήτηση. Έχουν καταγραφεί οι προτάσεις των κ.κ. 
Σκουμπόπουλου, Κουκουρδή και του Δημάρχου. Εσείς κ. Αγαθαγγελίδη είπατε ότι 
στην πραγματικότητα απέχετε και ότι θα καταψηφίσετε όλες τις προτάσεις. 



 Αγαθαγγελίδης: Να διατυπώσω την πρότασή μου. Πέρα από την καταψήφιση 
του σκέλους που ανέφερα πριν είναι: Να δώσουμε σήμερα σαν Δ.Σ. την εντολή στον 
Δήμαρχο, στην Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. και στο συνέδριό της να διεκδικήσει μαχητικά τους 
πόρους για την τοπική Αυτ/ση οι οποίοι κατακρατούνται από σειρά ετών. 
 Δήμαρχος: Συμφωνώ κι εγώ με το 2ο σκέλος της πρότασης του κ. 
Αγαθαγγελίδη. 
 Πρόεδρος: Στο 1ο σκέλος της πρότασής του ο κ. Αγαθαγγελίδης δηλώνει ότι 
καταψηφίζει και επομένως δεν υπάρχει πρόταση. Για το 2ο σκέλος υπάρχει απ’ ότι 
φαίνεται μία συμφωνία. Υπάρχει αντίρρηση; 
 Σύμβουλοι: Όχι. 
 Πρόεδρος: Επί της αντιπροτάσεως του κ. Κουκουρδή, ποιοι συμφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Επί της αντιπροτάσεως του κ. Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. 
Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως του Δημάρχου, ποιοι συμφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. 
Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. 
Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Ο κ. Αγαθαγγελίδης καταψηφίζει γενικώς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το άθροισμα των εσόδων των Δ.Δ. που προέρχονται από την εκμετάλλευση της 
περιουσίας τους. 
4.- Την ανάγκη καθορισμού των ανωτάτων ποσών χρηματοδότησης κάθε Τ.Σ. 
προκειμένου αυτά να συντάξουν σχέδιο ετήσιου προϋπ/σμού και τεχνικού 
προγράμματος των Δ.Δ. τους. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 6 του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει  
 
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Καθορίζει το ανώτατο ύψος του τεχνικού 
προγράμματος των Τοπικών Συμβουλίων που χρηματοδοτείται από τη Σ.Α.Τ.Α., για 
το έτος 2000, ως εξής: 
1. Τοπικό Συμβούλιο Γεωργιανών σε 15.000.000 δρχ. 
2. Τοπικό Συμβούλιο Καστανέας σε 16.000.000 δρχ., εκ των οποίων ποσό 4.000.000 

δρχ. για τον οικισμό Ν. Σάντας. 
3. Τοπικό Συμβούλιο Κάτω Βέρμιου σε 16.000.000 δρχ. 
4. Τοπικό Συμβούλιο Κουμαριάς σε 13.000.000 δρχ., εκ των οποίων ποσό 5.000.000 

δρχ. για τον οικισμό Ξηρολιβάδου. 
5. Τοπικό Συμβούλιο Ράχης σε 13.000.000 δρχ. 
6. Τοπικό Συμβούλιο Τριποτάμου  σε 13.000.000 δρχ. 



7. Τοπικό Συμβούλιο Αγίας Βαρβάρας σε 25.000.000 δρχ. 
8. Τοπικό Συμβούλιο Άμμου σε 4.000.000 δρχ. 
9. Τοπικό Συμβούλιο Ασωμάτων σε 10.000.000 δρχ. 
 Β) Ομόφωνα: Αναθέτει την εντολή στον Δήμαρχο, μέσα από την Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. 
και το συνέδριό της, να διεκδικήσει η Τοπική Αυτοδιοίκηση από την πολιτεία, τους 
πόρους της οι οποίοι κατακρατούνται από σειρά ετών. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    443/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-10-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


